
Slack beslutninger fra 23. marts til 20. august 2021

23.03.2021
Orientering
Der er indgået aftale med udvikler om at arbejde på medlemssystemet for de 50.000 kr
donation fra Microsoft.
Der bliver fokuseret på at samarbejde med CapGemini om 3 arrangementer, Game Jam i
Århus og Girls Day in Science events.

07.04.2021
Debat
Der er fremlagt to forskellige måder at tilgå Brandingstrategien på - en intern til ekstern fra
Maria og ekstern fra Édith. Der skal besluttes til næste bestyrelsesmøde, om man vil gå med
den interne og derfra videre til den eksterne. Eller kun fokusere på den eksterne tilgang. Til
mødet gav flertallet udtryk for at fokusere på den eksterne tilgang.

10.04.2021
Vedtaget
Hedehusenes vedtægter er blevet fremlagt og Hovedbestyrelsen godkender dem som
forening.

06.05.2021
Orientering
Mange foreninger mangler at indsende deres regnskabet, hvilket har betydning for
DUF-tilskuddet.

28.05.2021
Debat og vedtaget
Der drøftes vedr. ønsket om at bevare medlemssystemet som er vores eget. Dette er stadig
ønsket.

04.06.2021
Debat
Som det er nu kommer der mange henvendelser til sekretariatet. Hvoraf mange af
henvendelserne kommer af frivillig anmodninger, som videresendes til afdelingerne, disse
kunne i princippet sendes direkte til afdelingerne i stedet. Dette vil dog kræve en
implementering i medlemssystemet først for at automatisere det.

Der debatteres omkring muligheden for at finde praktikpladser hos virksomheder til de
Pirater der efterspørger dem. Det vil nok kræve en hvervekampagne for at indsamle
interesserede virksomheder og en måde at holde listen ajour på, som der ikke er en løsning
på lige nu.

15.06.2021
Orientering
Der blev tilbage i marts søgt hos Tryg Fonden om midler til Piratskibet, aftalen er nu på
plads.



25.06.2021
Orientering
Kristoffer har programmeret en måde at automatisere frivillig anmodninger, der mangler at
blive lavet test og derefter godkendelse i medlemssystem gruppen.

01.07.2021
Orientering
Der er udarbejdet oversigt for tilgang og hyppighed mht kommunikation på de forskellige
SoMe kanaler og en oversigt over eventkoordinering.

04.07.2021
Debat
Der drøftes vedr. støttemedlemskab og om hvorvidt man skal være stemmeberettiget. Man
er ikke stemmeberettiget som det er nu.
Der snakkes om at promovere et foreningsmedlemskab med stemmeret og et
støttemedlemskab uden stemmeret.
Dertil er der udarbejdet udkast til brug som rammer på Facebook for at vise at man støtter
Coding Pirates.

07.07.2021
Debat
Der drøftes vedr. manglende hænder for at komme i mål med fundraisingen og omkring at
sætte en midlertidig stilling på 3 måneder op.

20.08.2021
Debat
Der debatteres vedr. Game Jam som er et Nationalt event. Der er begrænset med hænder
på sekretariatet, som det er nu. Det giver derfor rigtig meget ekstra arbejde til tovholderne i
år. Der er også tanker for, hvordan man kunne gøre Game Jam bæredygtigt i fremtiden.


